
Skrivelse om försäljning av Östermalmshallen

Idag saknas tillräckliga medel för de nödvändiga investeringar som behöver göras i 
Stockholmsidrotten. Stockholm har minst antal idrottsanläggningar per invånare i hela 
Sverige och det har lett till att många barn tvingas till sena träningstider under veckodagarna, 
men också till att tiotusentals barn tvingas stå i kö för att få börja idrotta.

I takt med att staden växer är behovet av både nyinvesteringar och reinvesteringar i befintliga 
anläggningar stort och förvaltningen har bland annat i budgetunderlaget för 2021 flaggat för 
svårigheter att uppfylla det idrottspolitiska programmet. Nuvarande investeringsplan bedöms 
helt enkelt inte kunna klara behoven av investeringar, vilket både kan få till följd att befintliga 
anläggningar i värsta fall tvingas att stänga och att nya anläggningar inte kommer att byggas.

Vänsterpartiet vill därför att Stockholms stad omgående utreder en extern försäljning av 
Östermalmshallen och använder vinsten till investeringar i idrotten, bland annat nya 
idrottshallar och fotbollsplaner. Den upprustade Östermalmshallen bör kunna attrahera en 
stabil köpare som kan driva saluhallen vidare som den drivs idag.

Mot bakgrund av ovanstående föreslår vi

att fastighetsnämnden i samarbete med kommunstyrelsen inleder en utredning om
extern försäljning av Östermalmshallen i syfte att frigöra resurser till 
nödvändiga idrottsinvesteringar.
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